

Retiree wins RM17 million Toto jackpot

PETALING JAYA: A 70-year-old retiree from Negeri Sembilan won the RM17 million Supreme Toto 6/58 Jackpot with just one lucky attempt on April 16.

The winner told STM Lottery Sdn Bhd that he only bets on random numbers, except for nine and 31, which are his special numbers.

"I always change the combination from time to time when I play the games, and I finally struck the jackpot with the set of winning numbers 9, 31, 35, 42, 43 and 48.

"I do not have a winning formula because the numbers are randomly selected, except for 9 and 31. I enjoy playing with numbers. The Lotto game is like my version of Sudoku," he said.

The winner bought the set of winning numbers for two draws on April 16 and 19. He won it in the first draw and walked away with a whopping RM16,970,745.45 after only betting RM4.

He added that he would share the winnings with his family and use it for investments.

(吉隆坡26日讯)1名来自森美兰州的70岁退休人士仅仅凭单笔投注,即在4月16日幸运击中好运多多六合彩

(6/58)积宝奖项,开心抱走总值近1700万令吉的巨额奖金。

这位赢家在兑领奖金时告诉多多博彩,他只随机性投注任何1组号码组合,只是他都会固定的在随机组成的号码组合中加入其心水数字,即9以及31。

“所以当我投注乐多游戏时,我总是不时地改变号码组合。最终,幸运的我凭中奖号码组合:9、31、35、42、43及48击中积宝奖项。

“我并没有自己的一套中奖心得,

擊中多多六合彩積寶

退休老翁狂贏1700萬

因为除了9和31之外的数字都是随机选择并组合起来的。我喜欢玩组合数字的游戏;乐多游戏就像是我的数独游戏。”

这位赢家分别在4月16日和19日的开彩日,投注了其中奖号码组合。随后,他仅花费了4令吉的投注金,即在首次开彩日幸运击中积宝奖项,开心抱走总值1697万745令吉45仙的奖金。

他补充说,他会与家人分享这笔奖金并将其充当投资用途。